
BR.01.0012.1.6.2.2014 

Protokół nr 2/2014 

z posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 22 grudnia 2014 roku 

w sali Dietla Urzędu Miasta Krakowa 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Włodzimierz Pietrus - Wiceprzewodniczący 

Komisji, udział wzięli członkowie Komisji, Ewa Olszowska-Dej – Dyrektor Wydziału 

Kształtowania Środowiska, Jerzy Marcinko –  Dyrektor Zarządu Infrastruktury Komunalnej i 

Transportu, Adam Cebula -  Zastępca Dyrektora Zarządu Infrastruktury Komunalnej i 

Transportu   oraz inni zaproszeni goście. 

Włodzimierz Pietrus, Wiceprzewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum 

pozwalającego na podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 16.00 otworzył 

posiedzenie Komisji.  

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia. 

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1. Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat sytuacji drzew w Krakowie.  

   Drzewa wycięte w roku obecnym, nasadzenia. Przedstawienie ostatnich największych 

   wycinek wraz z informacją o planowanych wycinkach, w tym w ciekach wodnych. 

 2.Sprawy bieżące. 

 3.Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad.1 

Informacja Prezydenta Miasta Krakowa na temat sytuacji drzew w Krakowie.  

Drzewa wycięte w roku obecnym, nasadzenia. Przedstawienie ostatnich największych 

wycinek wraz z informacją o planowanych wycinkach, w tym w ciekach wodnych. 

 

Informację na temat drzew wyciętych w roku obecnym, nasadzenia. Przedstawienie ostatnich 

największych wycinek wraz z informacją o planowanych wycinkach, w tym w ciekach 

wodnych przedstawił Jerzy Marcinko, dyrektor Zarządu Infrastruktury Komunalnej 

i Transportu 

Następnie Ewa Olszowska -Dej, dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska przedstawiła 

informację Prezydenta Miasta Krakowa na temat sytuacji drzew w Krakowie. 

W dyskusji udział wzięli: Włodzimierz Pietrus, Aleksander Miszalski, Jakub Kosek, Grzegorz 

Stawowy, Wojciech Wojtowicz, Józef Jałocha oraz Kazimierz Walasz. 

Odpowiedzi na zadawane pytania członków Komisji udzielili: Ewa Olszowska Dej, Jerzy 

Marcinko, Adam Cebula, zastępca dyrektora Zarządu Infrastruktury Komunalnej 

i Transportu, Tomasz Sądek, zastępca dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej 

oraz przedstawiciel Małopolskiego Zarządu Melioracji i urządzeń Wodnych. 

 

Ad.2 

Sprawy bieżące. 

 

Nie zgłoszono spraw bieżących. 

 

Ad.3 

Oświadczenia i komunikaty. 
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 Wobec zrealizowania porządku, Wiceprzewodniczący Komisji o godzinie 18.30 

zamknął posiedzenie. 

 

 

Dokładny zapis przebiegu obrad znajduje się w nagraniu posiedzenia. Kasety z nagraniem 

stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

     

  

 

 

 

    

 

        Wiceprzewodniczący Komisji  

 

 

          Włodzimierz Pietrus 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Beata Czepiec 


